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Bánki Donát gépészmérnöki karán, CAD/CAM/CNC szakirányon tanulok 
végzősként. Máltára 2017 nyarán utaztam ki 3 tartalmas hónapra, ahol a kiutazás 
előtti tervek és előkészületek kivétel nélkül teljesültek. Ha egy mondatban 
kellene megfogalmaznom a véleményem erről a kitűnő élményről mely 93  
napot ölelt fel.Összességében azt mondanám, hogy a kellemes és a hasznos 
tökéletesnek nem mondható de élvezhető élmények egyvelegét éltem át kint.Mit 
is tartalmazott a szakmai gyakorlatom:: 
 
 Lévén hogy gépészmérnöki tanulmányaimon belül CAM szakirányon vagyok 
ezért fokozottan érdeklődöm a gyártástechnológiai eljárások felé , 
mindenféleképpen ezen a területen szerettem volna részt venni a szakmai 
gyakorlatomban. Egy víz és plazmavágó gépek gyártásával foglalkozó céghez 
kerültem. A cég alapvetően a alkatrész gyártással és összeszereléssel 
foglalkozik.Elég hangulatos családi légkörben lehetett részem mivel a cégnél 
kevesen dolgoztak összességében 12-en. Egy ilyen „családi” vállalkozás 
tagjaként tevékenykedhettem a 3 hónap alatt. Szerencsére Máltán borzasztó jó 
az időjárás úgy is fogalmazhatnék hogy túl jó 2 hónap eltelte után.  Ez alatt 
természetesen az eszméletlen magas volt hőmérséklet ,ellenben csak 
ventillátorok álltak rendelkezésre hűtésre teljes biztonsági felszerelésben ami 
valljuk be nélkülözhetetlen. A feladatkör változatos volt, de javarészt a fém 
alkatrészek áthelyezése, tervezési munkák, és gép melletti operátor munka 
jellemezte  a mi feladatkörünket. Kezdetben a kisebb szakértelmet igénylő 
feladatokat kaptam meg főleg fémpakolás de szerencsére az idő múlásával egy-
egy komplexebb tervezési feladatot is kaptam mely, komolyabb tudást ígényelt 
mint tervezés mint kivitelezés terén. Alapvetően végig jó volt a hangulat, még a 
megeröltetőbb pakolós nehezebb részeknél is, de mindig kedvesek és 
segítőkészek voltak velem.Jó dolog volt még hogy mindenki nagyon barátságos 
volt és nem csak a munka körül forgott minden néha egy-egy személyes 
beszélgetés is terítékre került,ami lehetővé tette hogy jobban megismerjük 
egymást és legfőképp egymás kultúráját értékrendjét. 
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Málta városaiban elég sok a homok színű épület mondhatni csak az van, illetve 
eléggé egyformák az utcák így nem nehéz eltévedni,ellenben sok helyen 
megtalálhatóak pálmafák kisebb kertek amiket szépen gondoznak. 
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Szakmai téren egy nagyobb ugrás következett be amikor 1 hónap után végre 
kaphattam egy önálló tervezési projectet, amit lépésről lépésre oldottam meg 
kisebb nagyobb nehézségekkel hadakozva majd végül  egy másik projecttel 
együtt a gyakorlatom végére befejezésre és gyártásra kerültek. Összességében 
nagyon sok tapasztalatot , tudást és nem utolsó sorban emberi kapcsolatot 
szereztem, amit a későbbiekben biztosan tudok kamatoztatni. Szerencsére a 
péntek, szombat, vasárnap Máltán is eljött minden héten egyszer, így 
kellőképpen jutott idő a pihenésre is. A nappalokat általában a 10 leghíresebb 
strand egyikén, az estéket pedig vagy a partokon vagy a klubokban töltöttük. 
Málta egy kis sziget, sok lehetőséggel és szórakozással. 
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